

LEUKEMIA 血癌 LEUKIMIA



Name / 姓名 / Nama : Mery 黄瑞容
Age / 年龄 / Umur : 42
Place / 来自 / Tempat : Negeri Sembilan 森美兰
Product / 产品 / Produk : **PEPAR LIFE, Silver Bullet**
引藻, 银子弹



"I have been suffering from leukemia for 16 years. On one occasion, Jacklin introduce Insaan products to me because of my condition. Over the years, I often suffered from fatigue, weight loss, pale complexion, sleeping problems and edema. I started to take Insaan's PEPAR LIFE and Silver Bullet. In the beginning, I took 5 tablets of PEPAR LIFE twice a day on an empty stomach. And I also took one sachet of Silver Bullet every day. Later, I gradually increased the PEPAR LIFE dosage to 10 tablets and also took Silver Bullet twice a day. After 3 months, my sleep quality has improved! Moreover, my leukemia condition has also gradually improved! Thank you Insaan."

“我患有血癌大约16年了。有一次，Jacklin介绍了赢升产品给我。因为那时候的我饱受癌症的折磨。我经常没有力气，身体消瘦，面色苍白和睡眠不好。而且，我全身很容易水肿。所以，我开始服用赢升的PEPAR LIFE 和银子弹。开始的时候，我每天空腹服用早晚3粒引藻 和一天一包银子弹。过后，我逐渐地增加份量到早晚10引藻和早晚一包的银子弹。三个月后，我的睡眠改善了。而且，血癌的状况也逐渐改善！我真的很感谢赢升。”

"Sudah 16 tahun saya menghidap penyakit leukemia. Suatu hari, Jacklin memperkenalkan produk Insaan kepada saya kerana tak sampai hati melihat keadaan saya yang sering tidak berdaya, semakin kurus, muka pucat, tidur tak lena dan badan senang beredema. Maka, saya mula mengambil PEPAR LIFE dan Silver Bullet. Pada mulanya, saya mengambil 3 biji PEPAR LIFE 2 kali sehari dan 1 paket Silver Bullet setiap hari. Kemudian, saya meningkatkan dos pengambilan sehingga 10 biji PEPAR LIFE dan 1 paket Silver Bullet, 2 kali sehari. Bukan saja saya lebih bertenaga dan dapat tidur dengan lena, dan yang paling menggembirakan ialah kanser leukemia semakin pulih! Terima kasih Insaan."